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ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr.3161/27.10.2015

P R O C E S V E R B A L

Incheiat azi27.10.2015in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei
Saniob, stabilita prindispozitia primarului nr.141/21.10.2015, sedinta care a avut loc la
sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 9.00.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Buda Ecaterina, Braun Tibor,
Fabian Robert-Csongor, Boros Stefan, Torok Anita-Maria, Nagy Karoly, Costa Mircea
Andrei, Opre Viorel Florian si Varga Bela.

Au absentat consilierii :Kiss Stefan Alexandru, Buzas Ioan Nicolae-viceprimar;
Au participat de drept:D-ul Molnar Jozsef – primar si d-na Mela Maria-Elena –

secretar .
Au mai participat d-ul Braun Ioan - referent social si D-ul Erdei Danut Eugen – delegat

satesc al satului Cenalos .
Invitat special in cadrul sedintei - d-na senatorBiro Rozalia.

d-na secretar a adus la cunostinta d-lor si d-nelor consilieri ca este momentul pentru
alegerea unui nou presedinte de sedinta pentru urmatoarele 3 luni.

- asteptam propuneri.
D-nul Nagy Karoly propune pe d-naTorok Anita-Maria,
Alte propuneri nu mai sunt. Cine este pentru?
Se aproba alegerea presedintelui de sedinta in persoana d-neiTÖRÖK ANITA-

MARIA cu unanimitate de voturi pentru si se adoptaHotararea nr.63.

O R D I N E A D E Z I:

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supus spre
dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,Ordinea de Zi a sedintei, la care i-a dat citire:

1. Alegereapresedintelui desedinta.
2. Aprobarea ordinii dezi.
3. Aprobarea procesului verbal alşedinŃei ordinare din data de 23.09.2015 .
4. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului local al comunei

Saniob pentru anul 2015.
5. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de încheiere a exerciŃiului

bugetar al comunei Saniob pe trimestrul III, anul 2015.
6. Proiect de hotarare privind aprobarea actului constitutiv actualizat al SC APA

CANAL NORD VEST SA.
7. Proiect de hotarare privind modificarea art.2 si a Anexei la HCL

nr.13/26.03.2014 privind aprobarea modului de exercitarea dreptului de acces
al furnizorilor de retele de comunicatii electronice pe proprietatea publica si
privata a comunei Saniob .

8. Proiect de hotarare privind aprobarea documentelor necesare delegarii de
gestiune a serviciului public de salubrizare prin concesiune.

9. Proiect dehotarare privind aprobareaPlanului Anual deAcŃiune pentru anul 2016
in domeniul administrarii si organizarii serviciilor soci ale la nivelul
compartimentului de asistenta sociala din cadrul primariei comunei Saniob
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10. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea inventarului bunurilor
care alcatuiesc domeniul public al comunei Saniob.

11. Proiect dehotarare privind instrumentarea proiectului intitulat “ REABILITARE
DRUMURI COMUNALE SI STRAZI IN COMUNA SANIOB, JUD.BIHOR”.

12. Proiect dehotarare privind actualizareaRegulamentului deorganizare si
functionare a Primariei comunei Saniob.

Ordinea de zi a fost aprobata cu 9 voturi pentru, adoptandu-seHotararea nr.64.
Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi a sedintei, d-na

secretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul verbal al sedintei ordinare din
23.09.2015 pe care la supus spre aprobarea Consiliului local .

Drept urmare proceseul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, adoptandu-seHotararea
nr.65.

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind rectificarea
bugetului Consiliului local al comunei Saniob pentru anul 2015,d-ul primar prezinta
referatul de specialitate.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul patru al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.66, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul cinci din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea contului
de încheiere a exerciŃiului bugetar al comunei Saniob pe trimestrul III, anul 2015, d-ul
primar prezinta referatul de specialitate.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul cinci al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.67, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul sasedin ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea actului
constitutiv actualizat al SC APA CANAL NORD VEST SA , d-na secretar prezinta
materialul si arata ca acest proiect a mai fost supus aprobarii CL Saniob, darsub denumirea de
SC APA CANAL BORS SA. Actul constitutiv se modifica si in sensul modificarii denumirii,
dar si in sensul schimbarii persoanelor care îndeplinesc funcŃia de membru în Consiliul de
AdministraŃie al SC APA CANAL NORD VEST SA si completarea obiectului secundar de
activitate al societătii, cu mai multe coduri CAEN.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sase al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.68, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul sapte din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind modificarea art.2 si a
Anexei la HCL nr.13/26.03.2014 privind aprobarea modului de exercitare a
dreptului de acces al furnizorilor de retele de comunicatiielectronice pe proprietatea
publica si privata a comunei Saniob , d-na secretar prezinta expunerea de motive si nota de
fundamentare si arata ca s-a avut in vedere Plangerea prealabila nr.89972/02.10.2015 depusa de catre
RCS&RDS S.A., prin care este contestata HCL nr.13/26.03.2014 privind aprobarea modului de
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exercitare a dreptului de acces al furnizorilor de retele de comunicatii electronice pe
proprietatea publica si privata a comunei Saniob, invocandu-se urmatoarele motive:

1) lipsa avizului conform din partea ANCOM;
2) Stabilirea unor tarife reprezentand contravaloarea dreptului de folosinta asupra terenului

ocupat de retele de comunicatii electronice fara a se diferentia daca sunt retele subterane sau
supraterane.

3) stabilirea unor tarife de acces intr-un cuantum excesiv, fara a cuprinde motivari privind
fundamentarea si proportionalitatea tarifelor, contrar dispozitiilor art.6 alin.2 din Legea nr.154 /
2012 privind “Regimul infrastructurii retelelor de comunicatii electronice”

Pentru formularea unui raspuns catre RCS&RDS S.A am solicitat in scris opinia ANCOM
cu privire la avizul mentionat la primul motiv, solicitare pentru care am si primit raspuns.

Pentru solutionarea celui de al doilea motiv, deoarece, intradevar a fost stabilit doar un
singur tarif, am initiat prezentul proiect de hotarare in vederea modificarii tarifarii pe retele
subterane si supraterane, dar si pentru alte situatii, prin fundamentarea teoretica a acestor tarife
si analizand si alte HCL-uri postate pe site-ul ANCOM sau pe site-ul altor primarii. In final,
am propus tarife la un nivel minim, comparativ cu cele consultate.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sapte al
ordinii de zi, si s-a adoptatHotararea nr.69, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul opt din ordinea de zi,Proiect dehotarare privind aprobareaaprobarea
documentelor necesare delegarii de gestiune a serviciuluipublic de salubrizare prin concesiune.,
d-na secretar arata ca si aceasta documentatie, care este mult mai stufoasa, este reluata pe
simplul motiv ca, Regulamentul de salubrizare al localitatilor a fost modificat printr-un Ordin
ANRSC nr.82/2015. Drept urmare, noi trebuie sa modificam toata documentatia si sa reluam
procedura de licitatie.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul opt al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.70, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul noua din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Anual de AcŃiune pentru anul 2016 in domeniul administrarii si organizarii serviciilor sociale la
nivelul compartimentului de asistenta sociala din cadrul primariei comunei Saniob, d-ul
Braun Ioan - referent social prezinta Raportul de specialitate la proiectul de hotarare.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul noua al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.71, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul zece din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind modificarea si
completarea inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al comunei Saniob,
d-na secretar arata ca inventarul domeniului public se modifica in urma reabilitarii constructiei
primariei pe baza de proiect FEADR, iar valoarea de inventar a imobilului se mareste cu
valoarea investitiei .

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
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D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul zece al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.72, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul unsprezece din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind
instrumentarea proiectului intitulat “REABILITARE DRUMU RI COMUNALE SI
STRAZI IN COMUNA SANIOB, JUD.BIHOR” d-ul primar arata ca documentatia care
trebuia sa fie pregatita de catre firma de proiectare si de consultanta pentruacest proiect de
hotarare, nu este finalizata. In consecinta suntem nevoiti sa amanam acestpunct de pe ordinea
de zi .

La punctul doisprezecedin ordinea de zi,Proiect de hotarare privind actualizarea
Regulamentului de organizare si functionare a Primariei comunei Saniob, d-na
secretar arata ca Regulamentul se va actualiza, in sensul ca, va fi introdusa si partea de
functionare a Centrului local de informare si promovare turistica.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul zece al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.73, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La diverse.

D-ul Costa Mircea: referitor la strazile din Ciuhoi, sunt multe gropi, care, cand ploua se
umplu si toate casele din zona lor sunt stropite.

D-ul primar: intradevar sunt reale probleme cu drumurile si pentru asta avem alocata o
suma de bani pe trim.IV si vom incerca sa le reparam. Chiar daca vom depune proiect pentru
asfaltarea lor, pana atunci probabil ca vor mai fi reparate de 2-3 ori.

Referitor la canalizare, lucrarea ar fi trebuit finalizata, daca nu anul acesta, anul viitor.
Dar, tocmai am fost la AFM Bucuresti unde am semnat un act aditional prin caretermenul s-a
prelungit pana in anul 2017, iar cele doua transe de plata au fost impartite in patru.

In continuare, d-ul primar da cuvantul d-nei senator Biro Rozalia, cu multumirilede
rigoare pentru prezenta dansei la sedinta.

D-na senator Biro Rozalia, multumeste deasemenea pentru posibilitatea de aparticipa
la sedinta C.L.Saniob si prezinta un rezumat al Raportului de activitate pe anul 2014. Urmeaza
o discutie deschisa intre consilieri si d-na senator.

Alte discutii nu au mai fost.
D-na Török Anita-Maria – presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR
Török Anita-Maria MELA MARIA-ELENA


